
Suure-Jaani lasteaia Sipsik hoolekogu koosolek 15. veebruaril 2024. a  

Protokoll nr 5 

Põhja-Sakala vallamaja II korruse saalis  

Koosoleku algus: 16.00  

Koosoleku lõpp: 17.50  

Osalesid: Kristel Sassiad (Maris Kibari volitusel), Teele Tammaru-Rästa, Jane Lohu, Liis Kuresoo, 

Kristiina Vallner, Helen Talviste, Maarja Aavik (Hardi Aaviku volitusel), Merle Laane, Monika Brauer, 

Kaie Toobal  

Kutsutud: lasteaia direktor Riina Kukk  

 

Koosoleku päevakord:  

1. direktori ülevaade majandusaastast ja õppeaastast 

2. toidumenüü mitmekesistamine  

3. kokkuvõte jõululaatadest, ettepanekud raha kasutamiseks 

4. ülevaade hoolekogu koolitusest 

5. jooksvad teemad 

 

1. direktori ülevaade majandusaastast ja õppeaastast 

Lasteaia direktor Riina Kukk andis ülevaate majandusaastast ja õppeaastast: 

Õppeaasta osas: arengukava on vastuvõtmiseks valmis. Proovitakse juurutada projektiõpet, oluline ka 

digivahendite kasutamine, õuesõppe rakendamine. Eesmärk arendada koostööd kooliga. Ka Eliisis 

tehakse vastavad dokumendid kättesaadavaks 

Majandusaasta osas: on jäädud eelarve piiridesse. Välja on vahetatud masinaid ja mööblit. Direktor 

hindab eelarve täitmist väga heaks. Tõusnud on õpetajate palk ning teadaolevalt on vallal plaanis sel 

aastal tõsta ka õpetajaabide ja kokkade palka. 

Kõigi koosolekul osalejate nõusolekul muudeti punktide läbivaatamise järjekorda ja päevakorra punkt 

2 viidi viimaseks punktiks. 

 

3. kokkuvõte jõululaatadest, ettepanekud raha kasutamiseks 

Suure-Jaanis oli tulu 728,07 eurot, sellest 50 eurot on kulutatud (jõuluvanale tänukingitus). 

Kõidamal tulu 467,54 eurot, sellest kulutatud 95 eurot (75 jõuluvanale, 20 vastlapäevaks). 

Järgnes arutelu raha kasutamise ettepankute osas. 

Otsus: kogutakse veel ettepanekuid raha kasutamiseks. Kõidama Traksiku tegutsemiskoha 

hoolekogu liikmete soovil kasutatakse kogutud raha eraldi. 

  



4. ülevaade hoolekogu koolitusest 

Toimus arutelu toimunud koolituses osas. Sipsiku hoolekogul on nii dokumentidega kui töökorraldusega 

hästi. 

 

5. jooksvad teemad 

a. 12.02.2024 Devi Kiige pöördumine hoolekogu poole ja 09.02.2024 avaldatud artiklid 

maakonnaajalehes Sakala. 

Arutelu. 

Kell 16.54 liitus koosolekuga Maris Kibar. 

 

2. toidumenüü mitmekesistamine  

Hoolekogule on lapsevanemalt laekunud märgukiri toidumenüü mittesobivuse osas. Nii õpetajad kui 

ka lapsevanemad on kogunud tagasisidet menüü osas. Helen Talviste, Merle Laane ning Monika Brauer 

edastasid lapsevanemate ja töötajate poolt esitatud arvamused ja ettepanekud. 

Riina Kukk tutvustas menüü koostamise aluseid ja seda, mida on olukorra parandamiseks ette võetud. 

Menüü vastab kriteeriumidele, kuid mõningaid ettepanekuid saab rakendada.  

Järgnes arutelu. 

Otsus: saabunud arvamused teadmiseks võtta ja ettepanekud menüü parendamiseks kokkadele edasi 

anda. 

 

Koosoleku lõpp kell 17.50.  

 

/digitaalselt allkirjastatud/  

Koosolekut juhatas Jane Lohu 

Koosolekut protokollis Maarja Aavik 

 

 


